
Regionsrapport fra Formanden. 

Der har været afholdt Regionrådsmøde den 7.5.2024 i Ribe. 

Vi forsøger at lægge rådsmøderne rundt om i regionen og efter mødet deltage i AA møde der hvor vi er. Det 

har fungeret fint indtil nu og vores håb er at skabe lidt mere interesse for den del af servicearbejdet i AA. 

Der har været megen diskussion om hvordan udgifterne i forbindelse med afholdelse af regionsmøder 

skulle dækkes. Vi er i Regionsrådet enige om at 7. tradition giver løsningen. Vi må alle sørge for at have en 

beholdning der svarer til de udgifter vi har. Hvis en gruppe ønsker at stå for afholdelse af et Regionsmøde 

lader man bare være med at sende hattepenge ind indtil mødet er afholdt. Det er pt 73 grupper i Region 

Syd og der afholdes 4 Regionsmøder om året så mon ikke der med lidt ansvarlighed kan lade sig gøre at 

holde det enkelt og ikke lave alt for meget administration ud af det. 

På baggrund af snak på Regionrådsmøde i Ribe vil jeg opfordre til at man rundt om i grupperne overvejer 

om der kunne være nogle ting der skulle tages op til revision. Det være sig både på regional- og landsplan. 

Det er altid godt med nye ideer og tanker, det er bare ikke alle der er lige gode. 

Der arbejdes på en revision og ajourføring af vores regionale håndbøger. Forslag til ændringer vil følge 

senere. 

Som nyvalgt formand for Region Syd vil jeg bare sige at jeg er glad for opbakningen til servicearbejdet. Vi 

har alle poster besat. Ved godt er der mangler at blive valgt en delegeret men kandidat har meldt sig. 

Knus Nic K 


